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label 料号：label Part NO.:

内销中文字体要求高度1.8mm以上

Yes No

Q40G007E62405A

针对带有UL logo的标签，其厂家须在
最小包装上标示UL Recognized 
Component Mark       公司名称，
型号及 UL file no. 

条码印刷:
barcode print:

1.所有条码读码等级：C级及以上，
客户有特殊要求除外；

REVISION

VERSION A

备注Remark:

安规签核Safety parts:

Yes No

xiaoling.zheng
Dec-29-21

厂内打印，
具体内容以PM及业务发文为准
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 Model No./型号/型號:

CAN ICES-003(B)/NMB-003(B)
Contains FCC ID: 2AC7Z-ESP32WROVERE
               FCC ID: ARS-ES073EYBM20
Contains Transmitter Module IC : 21098-ESPWROVERE
                                               IC : 9190A-ES073EYBM20

Power Rating/电源/電源:

Q40G007E-624-05AMade in China/中國製造

ES073EYBM20
2A5V

ePaper Signage/電子紙顯示看板/电子纸显示看板

CCAP20LP1070T9本產品內含射頻模組：

XXXXXXXXXXX

Energy Verified 
Rendement Énergé�que Vérifié 

217186

NOTE:
1.印刷如上图
   Printing as the drawing
2.尺寸:具体见上图所示 (公差：+0/-0.2mm),C=5mm,3R=1mm
   Dimension:as the above drawing(Tolerance:+0/-0.2mm),C=6mm,3R=1mm
3.材质：50#PET带不干背胶(材质需经过UL认证).
   Material:50#PET with glue on the backside (material must be certified by UL laboratory)
4.底色：白色；字体颜色：黑色
   Backgound color:White, Fonts color:Black
5.贴附位置：贴于所有塑胶面上、所有金属后壳上
  Paste  position： all plastic surface、all metal parts,  
6.粘着力：在钢板上测试，单位:Kgf/25mm(铜版纸自带永久胶≥1.2Kgf/25mm,PET/PC自带永久胶≥1.2Kgf/25mm)
  粘着力测试方法:将label切成25mm宽，长度200mm,一端粘贴于钢板上，以180°方向的力拉label另一端，所得拉力即为粘着力
  (粘着力为所得拉力的平均值)。用拉力测试仪进行测试.
    Adhesion: test on the steel plate, unit: KGF /25mm(coated paper with permanent adhesive≥1.2KGF /25mm,
    PET with permanent adhesive≥1.2KGF /25mm)
    Adhesive force test method: cut the Label into 25mm width and 200mm length, paste one end on the steel plate, pull the other 
    end of the Label with a force in the direction of 180°, and the tensile force obtained is the adhesive force (the adhesive force is 
    the average value of the tensile force obtained).Test with a tension tester.
7.耐高温测试：在钢板上耐温范围为-20～100°C，100°C保持8小时后不翘角,不分层,不脱落,不起泡等。
  在所有塑胶贴附面/所有金属贴附面/所有纸箱贴附面上耐温范围为-20～65° C，在65°C保持8小时后不翘角,不分层,不脱落,不起泡等。
  若特殊要求是可移胶,则撕下时背胶不能遗留在被贴物上，且背胶不能破坏被贴物表面。
   High temperature test: the temperature range on the steel plate is -20～100°C, 100°C is maintained for 8 hours after no warp 
   Angle, no layering, no falling off, no foaming etc.
   On all plastic surfaces /all metal surfaces /all Carton surfaces on the temperature range of -20 ~ 65°C, at 65°C for 8 hours after keeping no warp, 
   no lamination, no falling off, no foaming etc.If the special requirement is removeable glue, when it is removed the adhesive cannot be left on the 
   paste object , and the adhesive cannot damage the surface of the paste.
8.温湿度循环测试：循环条件：在所有塑胶贴附面/所有金属贴附面/所有纸箱贴附面上，温度-20～65°C，湿度30～90％，时间 96小时。每分钟温度
 变化不低于5°C,时间96小时后不翘角不分层不脱落不起泡及无油墨脱、褪色、变色等现象。若特殊要求是可移胶,则撕下时背胶不能遗留在被贴物上，
 且背胶不能破坏被贴物表面。
 Temperature and humidity cycle test : Cycle conditions：all plastic surfaces /all metal surfaces /all Carton surfaces，In temperature of -20～65°C 
 and humidity of 30～90％ to maintain 96 hours ,temperature changes every minute not less than 5°C, after 96 hours, there will be no warping, 
 no delamination, no shedding, no blistering, no ink detachment,no ink fading,no ink discoloration etc. If the special requirement is removeable glue, 
 when it is removed the adhesive cannot be left on the paste object , and the adhesive cannot damage the surface of the paste.
9.裁切需均匀且印刷不可有溢墨及颜色不均等不良现象.
   Printing ink can not have overflow and printing color can not be uneven etc.
10.包装方式：卷状，连接处打齿孔.
     Packing style: coil and there should be a toothed hole between the link of two pieces
11.两张连接处距离3mm，左右边离型纸3mm(公差：+/-0.5mm).
    3mm should be left between the link of two pieces.Around the edge of paper distance is 3mm(Tolerance:+/-0.5mm)
12.内容由厂内打印，具体内容由PM/业务提供。
     The content printed by the factory barcode group and the specific content provided by PM/SS.
13.其它测试要求详见（FQ-背胶类产品测试检验规格).

R 211-200403

警語: 使用過度恐傷害視力。

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is
subject to the following two conditions: (1) This device may not cause 
harmful interference, and (2) this device must accept any interference 
received, including interference that may cause undesired operation.
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